
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 19. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 255

Er ministeren enig i, at det er af central betydning for den danske bredbåndsudvikling, at

der er åbenhed og transparens om statens arbejde med flere frekvenser til wi-fi, så bred-

båndsselskaberne kan planlægge ud i fremtiden ikke mindst i forhold til det tekniske ud-

styr, der skal ud til forbrugerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Dennis Flydtkjær

(DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
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